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前言

　　本书《新世纪英语课课指导与训练》是根据最新高中英语课程标准、高中词汇手册和考试要求，
以《新世纪高中英语》教材为基础，兼顾相同程度的其他教材，穿插相关內容编写而成。
本书每个Unit都列出了要求学生掌握的重点词汇、重点词组和重点句型。
在&ldquo;內容点拨&rdquo;中针对这些重点內容配以相关例句，加以讲解，帮助学生更好地掌握和正
确运用语言知识，提高英语综合运用能力。
每个Module配备精选练习，每册末还配有一定量的语法和词汇的专项训练，做到精讲多练，以达到上
海市高中英语课程标准中提出的&ldquo;高中毕业生英语基本过关&rdquo;的总目标。
　　本书是《新世纪高中英语》理想的配套辅导书。
书后附有音带文字和全部练习的参考答案。
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内容概要

　　《新世纪英语课课指导与训练：高1（第1学期）》每个Unit都列出了要求学生掌握的重点词汇、
重点词组和重点句型。
在&ldquo;內容点拨&rdquo;中针对这些重点內容配以相关例句，加以讲解，帮助学生更好地掌握和正
确运用语言知识，提高英语综合运用能力。
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章节摘录

　  The opera house in Santa Fe. New Mexico is one of the most beautiful in the United States.It is small and open
，with one roof over the stage where the singer sperform and another roof over part of the audience。
This opera in the mountajns isone of the best in the country，which may seem surprising because performances
are only given during seven weeks in the summer，and because Santa Fe is very small city.They all hope to sing in
famous opera houses like the Metropolitan in New York some day，and they work hard to become well known
during the summer. The musicians and directors are experts who come from the best orchestras and operas in the
country during their vacations.They enjoy working there because the music is always of the highest quality and
because they like to live in Santa Fe，which is near both the mountains and the desert.It is very beautiful here in the
summer.　  There is only one thing that some people do not like about the Santa Fe Opera，and that is the cold
weather. Because the theatres open，performances cannot start before nine clock in the evening（when the sun
goes down），and then the mounrain air becomes very c001.Sometimes people complain about the cold air，but
because the operas are so good，these people come back again： wearing warmcoats.

Page 5



第一图书网, tushu007.com
<<新世纪英语课课指导与训练>>

编辑推荐

　　《新世纪英语课课指导与训练：高1（第1学期）》末还配有一定量的语法和词汇的专项训练，做
到精讲多练，以达到上海市高中英语课程标准中提出的&ldquo;高中毕业生英语基本过关&rdquo;的总
目标。
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